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SSF:s styrelsemöte (S6) 2023  

Plats:              Teams 
Tid:                 9 maj klockan 19.30-22.00            

Närvarande: 
Torleif Eriksson, Egon Rongdén, Cecilia Sjölund, Linda Dahlin, Niklas  
Stöök, Åke Bäckström, Erik Sundström, Åsa Fjällborg, Anders Tanse, Tomas Salander, Daniel Wiklund 
Kommittéer: Tony Björklund, Birger Backebjörk och Jonas Carlsson. 19.30-20.30 (pkt 118-121) 
 
Protokoll 

118 Mötets öppnande  
Torleif hälsar oss alla välkomna till kvällens möte. 

119 Val av justeringsman 
Erik Sundström valdes till att jämte ordförande Torleif att justera dagens protokoll. 

120 Avelskommittéernas stående punkt 
Avels kommittén informerar om sitt arbete.  

121 Nordiska samarbetskommittén 
Styrelsen beslutar att vi i styrelsen ska kontakta Finska klubben för att vi ska kunna få igång ett 
samarbete igen mellan de nordiska länderna. 

122 Anmälan om övriga frågor  
Avstämning från Ståndskall av Åsa. 

123 Fastställande av dagordning 
Styrelsen beslutar att fastställa dagordningen. 

124 Föregående protokoll S4 och S5  
Styrelsen beslutar att godkänna dessa protokoll och lägga dem till handlingarna. 

125 Fastställande av skriftliga förfaranden 
Inga skriftliga förfaranden har utförts. 

126 Fastställande av AU-beslut 
Inga AU-beslut har utförts. 

127 Åtgärdslista 
Åtgärdslistan behandlades av styrelsen. 

128 Ekonomi och medlemsantal 
Linda har idag fått tillgång till kontot så nu ska det fungera. 
Erik meddelar att vi har 2003 medlemmar till dags datum. 

129 Ståndskall – vart ska överupplagan skickas – hur många extra ska tryckas 
Styrelsen beslutar att vi inte kommer att skicka ut tidningen manuellt om posten inte gjort det 
dom ska eller om medlemmar inte betalat medlemsavgiften. Överupplagan skickas till Tomas 
Salander, och det ska tryckas ca 30 stycken överexemplar per nummer. 

130 Avelsfråga  
Frågan är: Vad förväntas av styrelsens representant i avelskommittén. 



 

 

 Styrelsen anser att som representant ska man bjudas in i möten/kommunikation med 
kommittén. Det är styrelsens representant som ska vara språkröret mellan kommittén och 
styrelsen i första hand och därför tas den stående punkten på styrelsens möten bort och 
kommittén får flagga för styrelsen om de behöver styrelsen. Då arrangerar vi ett separat möte 
eller tar en punkt på ett styrelsemöte där de inbjuds. 

131 Rutiner vid EP på Norrbottenspets 
Styrelsen beslutar att ge avelskommittén ett uppdrag att komma med ett förslag till eventuell 
vidareutveckling av avelsrutinerna avseende epilepsi för Norrbottenspets (och vid bedömt behov 
även för Finsk spets). Ett eventuellt förslag till förändring ska sedan remissas till lokalklubbarna. 

132 Materialförvaltare 
Idag har Tomas Salander alla saker hemma hos sig. Styrelsen beslutar att det är en bra lösning. 
Beställningar ska ske via webbshoppen. Beställningen ska kassören meddela materialförvaltaren 
efter att betalning skett och därefter skickas beställningen ut av materialförvaltaren. 

133 Regelpärmen – fastställande 
Frågan bordlades till nästa möte pga. tidsbrist. 

134 Skallkungen och kommittén 
Medelpad har inkommit med ett förslag på provledare till Skallkungen 2023, det är Jan 
Andersson (G) och Egon Rongdén (M). Styrelsen beslutar att gå på Medelpads förslag. 
 
Åke informerar om att skallkungskommitténs sammansättning behöver revideras och tar med ett 
förslag inför nästa styrelsemöte.  

135 Övriga frågor 
Avstämning från Ståndskall av Åsa. Det ska finnas en stående sida i Ståndskall som heter SSF 
informerar. 

136 Fysiska och digitala möten det kommande året 
Torleif tar upp kommande fysiska möten. Styrelsen beslutar att ha ett under hösten samt ett 5 
veckor innan fullmäktige.  
Torleif kommer att skicka ut förslag på mötesdatum som ska klubbas under nästa möte. 

137 Nästa möte 
Nästa möte är via teams den 12 juni 2023 klockan 19.00. 

138 Avslutning 
Torleif tackar för ikväll och för ett bra möte. 
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Sekreterare Cecilia Sjölund   Ordförande Torleif Eriksson 
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Justerare Erik Sundström 


